

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB ORIENT INSURANCE COMPANY Date: 31-05-2022 12:53:45 PM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشرق العربي للتأمين التاريخ: 11-50-2022 PM 12:53:45
The Extraordinary General Assembly Meeting of ARAB ORIENT INSURANCE COMPANY was held on 12:00 On 31-05-2022 at (Microsoft teams) Via video communication. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 89.935%.	عقدت الهيئة العامة لشركة الشرق العربي للتأمين بتاريخ 31- 2022-05 على 12:00 اجتماعا غير عادي وذلك في عبر وسيلة الإتصال المرئي (Microsoft teams) وبنسبة حضور 89.935 %.
Subject: Increasing the company's Capital	الموضوع: زيادة راس المال
The General Assembly approved the increase of the company's capital from 25438252 to 26000000 through:	حيث وافقت الهيئة العامة على زيادة رأسمال الشركة من 25438252 سهم/دينار إلى 26000000 سهم/دينار, وذلك من خلال:
The Capital Increase Method	تحديد طريقة زيادة رأس المال
Stock dividends:	أسهم مجانية:
The board of directors' recommendation to raise the company's subscribed and paid capital from (25,438,252) Jordanian Dinars per share to (26,000,000) Jordanian Dinars per share, by distributing bonus shares to the company's shareholders, whether from the balance of the special reserve contained within the shareholders' equity and its balance amounting to (40,221) Jordanian Dinars as on 31/12/2021 and/or from the balance of retained earnings as on 31/12/2021	توصية مجلس الإدارة برفع رأس مال الشركة المكتتب والمدفوع من (25,438,252) دينار/سهم إلى (26,000,000) دينار/سهم وذلك من خلال توزيع أسهم مجانية على مساهمي الشركة سواء من رصيد الاحتياطي الخاص الوارد ضمن حقوق المساهمين والبالغ رصيده (40,221) دينار كما في 2021/12/31 و/أو من رصيد الأرباح المدورة كما في 2021/12/31
Subject: Amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	الموضوع: تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	حيث وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Abd Al-Naser Abdallah	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Abd Al-Naser Abdallah